



Bank of Canada

---

*Biographical note: Thomas J. Rice*

Thomas Rice was appointed to the Board of Directors of the Bank of Canada in June 2005.

Born and educated in Brandon, Manitoba, Mr. Rice entered the insurance industry in 1968 and obtained his CLU designation. He is the founder of Rice Financial Group and Rice Capital Management—now Jovian Capital Corporation. Jovian is a company with interests in a number of financial services and wealth management firms. He managed one of Canada's best 50 private companies, was named entrepreneur of the year for Manitoba, and was one of Western Canada's finalists. Currently, Mr. Rice is Chair of the Board for Jovian Capital Corporation.

An active member in the financial sector, Mr. Rice was a founding member of the Federation of Canadian Independent Deposit Brokers and the Federation of Independent Mutual Fund Dealers. He has been a member of the board of directors for the Investment Funds Institute of Canada, the Independent Financial Brokers of Canada, and Co-operators Mutual Funds. Mr. Rice remains an active member of the Canadian Association of Insurance and Financial Advisors and the Conference for Advanced Life Underwriting, and recently has taken an active membership in the Institute of Corporate Directors.

An advocate for the rights of consumers, Mr. Rice continues to be a strong voice in coordinating industry regulations with the federal government as well as provincial regulatory bodies. He has participated in the Ontario Securities Commission Stromberg Report review of the mutual fund industry, the Task Force on the Future of the Canadian Financial Services Sector, the Manitoba Securities Commission Advisory Committee, and the Manitoba Advisory Committee to TSX Venture Exchange.

Mr. Rice also serves as a board member of the Brandon University Foundation in Brandon Manitoba, and was a Director for the Lieutenant Governors Youth Corps Program. He continues his contribution to rural and urban charities through Rice Charity Golf and is active in other community service organizations and projects.



Banque du Canada

---

*Notice biographique : Thomas J. Rice*

M. Rice a été nommé au Conseil d'administration de la Banque du Canada en juin 2005.

M. Rice, qui est né et a étudié à Brandon, au Manitoba, a fait ses débuts dans le secteur des assurances en 1968 et obtenu le titre d'assureur-vie agréé. Il est le fondateur du Rice Financial Group et de Rice Capital Management, qui forment maintenant la Jovian Capital Corporation. Cette société détient des intérêts dans un certain nombre de firmes de services financiers et de gestion du patrimoine. M. Rice a dirigé l'une des cinquante meilleures entreprises privées du Canada, a été nommé entrepreneur de l'année pour le Manitoba et s'est classé parmi les finalistes pour la région de l'Ouest canadien. Il est actuellement président du conseil de la Jovian Capital Corporation.

Participant actif au sein du secteur financier, M. Rice a été l'un des membres fondateurs de la Fédération canadienne des courtiers indépendants en dépôts et de la fédération des courtiers de fonds mutuels indépendants. Il a aussi siégé au conseil d'administration de l'Institut des fonds d'investissement du Canada, de Courtiers indépendants en sécurité financière et de Fonds communs de placement Coopérateurs limitée. Toujours membre actif de l'Association canadienne des conseillers en assurance et en finance et de la Conference for Advanced Life Underwriting, M. Rice s'est récemment joint à l'Institut des administrateurs de sociétés.

Défenseur des droits des consommateurs, M. Rice continue de promouvoir ardemment la coordination de la réglementation des divers secteurs d'activité avec celle des organismes de réglementation du gouvernement fédéral et des provinces. Il a participé à l'examen du Rapport Stromberg par la Commission des valeurs mobilières de l'Ontario pour le secteur des fonds communs de placement, au groupe de travail sur l'avenir du secteur des services financiers canadien, au comité consultatif en valeurs mobilières de la Commission des valeurs mobilières du Manitoba et au comité consultatif du Manitoba sur les politiques à la Bourse de croissance TSX.

M. Rice siège également au conseil d'administration de la fondation de l'Université de Brandon, à Brandon (Manitoba), et a aussi été l'un des administrateurs du programme d'expérience pour les jeunes parrainé par le lieutenant-gouverneur. Il continue d'apporter son aide à des œuvres de bienfaisance en milieu rural et urbain grâce à un tournoi de golf (Rice Charity Golf), en plus de jouer un rôle actif dans d'autres projets et organismes de services communautaires.